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Abstract (en)
The knife (20) has an elongated strip-shaped base body (24), and a cutting edge (36) provided on an end (31) of the base body. A bending joint (27)
e.g. spring loaded hinge, is arranged at a distance from the cutting edge. The base body has flat sides that are limited by longitudinal edges (28,
29), where the cutting edge connects the longitudinal edges with each other. The bending joint is formed by a troughed recess (37) in one of the flat
sides of the base body. The recess extends over the entire width of the flat side, and comprises a constant cross-section.

Abstract (de)
Ein verbessertes Tuftingmesser (20) weist in einem Abstand zu seiner Schneidkante (36) ein Biegegelenk (27) auf, von dem sich ein Schenkel (26)
zu der Schneidkante (36) und ein anderer Schenkel (25) zu einer Messerbarre (21) erstreckt. Das Biegegelenk (27) sichert eine hohe Flexibilität des
Tuftingmessers (20) und die Einhaltung einer gewünschten Anpresskraft zwischen Tuftingmesser (20) und Greifer (18) weitgehend unabhängig von
der Größe der seitlichen Flexion beziehungsweise Ausbiegung des Tuftingmessers (20). Dies wirkt stark verschleißmindernd.
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